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Jeg representerer en foreldre eid barnehage som ble bygget i 1991.
Vi har 3 avdelinger og er en enkeltstående barnehage som reguleres av
samvirkeloven, og dette medfører at eventuelle overskudd går til drift
og vedlikehold av barnehagen. Vi ble startet opp av foreldre som trengte
barnehageplass, og da var dette muligheten de så til å få et godt tilbud
til sine barn. Jeg har som dagligleder gjennom 29 år jobbet med å drifte
barnehagen til det beste for barn, foreldre og ansatte. Vi har fulgt opp
bemanningsnorm og økt pedagogtettheten i barnehagen, og nå hvor det er
full behovsdekning og overskudd på barnehageplasser, har vi flere
pedagoger enn bemanningsnorm. Dette både fordi vi da gir barna et bedre
tilbud og vi har nok pedagoger til å ta inn barn som det søkes plass til
i løpet av året.

Ved nedtak av pensjon må vi vurdere om det er økonomisk forsvarlig å
opprettholde dagens bemanning, eller om vi må redusere til et minimum.
Dette vil bety et redusert tilbud til barna og henger ikke sammen med
krav som stilles til barnehager.
Vi må også eventuelt redusere bruk av vikarer, noe som betyr økt
belastning på personalet.
En barnehage krever jevnlig vedlikehold og vi må opprettholde gode
fysiske rammer for barn og ansatte. Dette er viktig for pedagogikk og
trivsel, i tillegg til krav vi må oppfylle i HMS sammenheng.

Siden øremerkede statstilskudd ble endret, har vi ønsket oss en
forutsigbar økonomi. Dagens forslag gjør vår økonomi enda mer
uforutsigbar og usikker i forhold til fremtidig drift.

#Levebarnehagen
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Merete Wiik, dagligleder Ro barnehage


